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          Zápis ze setkání dne 15.10.2012 

 
Přítomni:   Čestmír, Martina,  Jarda, Olga G., Petr K., Petr S., Pavel V., Pavel Běl., Jirka N., 

Eda, Dalibor, Jirka H., Jiří T., Josef K. 

Omluveni:     Standa K., Michal Š., Standa M., Pavel Bř., Vláďa, Olga T., Jan Chudárek, 

Radek, Dada, Libor, Marek, Petr S., Josef G. 

Místo a host:    Nadace Jana Pivečky Slavičín, ředitelka Nadace Boženka Filáková  

Program:  vzpomínka na Jana Pivečku u jeho hrobu, setkání v Nadaci Jana Pivečky s její 

ředitelkou 

 
 

  
 
Rotariáni se sešli pro tichou vzpomínku u hrobu Jana Pivečky ve Slavičíně a odtud se společně 
odebrali do sídla Nadace Jana Pivečky, kde proběhlo tradiční setkání s ředitelkou Nadace Boženkou 
Filákovou.  
Paní Boženka Filáková si velmi váží toho, že RC Zlín pokračuje v tradici každoročního setkávání a 
zároveň výjezdního zasedání RC Zlín ve Slavičíně, ocenila to jako rotariánskou poctu  Janu Pivečkovi a 
velmi srdečně pozdravuje i všechny ostatní členy RC Zlín, kteří se nemohli zúčastnit. 
V lednu 2013 uplyne již 9 let od úmrtí rotariánského přítele Jana Pivečky a jsme velmi rádi, že pan 
Pivečka je stále oceňován jako jedna z největších osobností zlínského regionu.  
Paní ředitelka Filáková a také vedoucí pracovní skupiny věnující se práci s NJP Jarda předložili plán 
aktivit na nejbližší dobu: 

- Pozvání dětí z Dětských domovů na tradiční rozsvěcování vánočního stromečku – tradičně 
první pátek v prosinci  

- Benefiční akce dne 15.11. na hotelu Baltaci ve Zlíně – netradiční povídání si s egyptologem 
Bártou a s MUDr. Stodůlkou, za doprovodu cimbálové muziky Slavičan (členové RC Zlín 
obdrží pozvání na tuto akci) 

- V listopadu Literární soutěž pro Střední školy Zlínského a Trenčianského kraje : „Vnímáme 
přítomnost, abychom ovlivnili budoucnost“ – diskutovali jsme, jakou jinou možnou formu 
dát této literární soutěži (nápady: fotografie, témata navázaná na naše Návraty ke kořenům 
– zajímavé osudy lidí z kraje, osudy předků ... atd.) 

- Akce ve Slavičíně na Gymnáziu Jana Pivečky – dne 30.11. 
- Ve druhém pololetí proběhne také diskuzní fórum „Chceme pomáhat“ 

NJP by přivítala účast členů RC jak na těchto akcích, tak také v různých hodnotících komisích a 
porotách. Vše bude koordinovat Jarda Šuranský, který nám dá vždy včas vědět, které akce bychom 
se měli zúčastnit a jakou formou.  
Jak ředitelka Nadace, tak Jarda apelovali znovu na pomoc při financování NJP. Je třeba podpořit 
stávající akce (Benefiční akce 15. 11.) a také případně popřemýšlet o nových formách drobného 
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financování (př. „klobouk pro Nadaci“). Finanční situace Nadace totiž není nejrůžovější, drží je pouze 
evropské projekty. Roční rozpočet NJP je cca 1-1,5 mio Kč. 
Paní ředitelka na žádost sekretáře Martiny velmi ochotně a profesionálně pomohla se zajištěním 
dotazníkové akce našeho Rotary distriktu při průzkumu znalosti značky Rotary. 
 
Setkání v sídle NJP proběhlo velmi přátelsky, i díky tradičně výborným chlebíčkům, domácích štrůdlů, 

domácí slivovice a taktéž zkušených profesionálních řidičů z řad účastníků. 

Děkujeme všem! 

 

 
 

Krátce se vrátím k proběhnuté nepravidelné schůzce RC Zlín na Kolibě U černého medvěda dne 

8.10., kde nám rotariánský host Pierpaolo Rapuzzi (RC Cividale, severní Itálie) představil své 

vinařství Ronchi di Cialla, svá výborná vína a také celkově vinařství v Itálii a hlavně vinařskou oblast 

Friuli. 

Pierpaolo byl s degustací a odbornými znalostmi zúčastněných velmi spokojen a rád se mezi nás 

opět někdy podívá. 

Děkuji všem účastníkům za trpělivost při překladu a za vysokou someliérskou profesionální přípravu. 

 

PŘÍŠTÍ TERMÍNY:      

29.10. – pravidelná schůzka – účast Ing. Rity Lečbychové z Evropské Komise. Prezentace aktivit 

pracovních skupin DC Burešov (Dalibor) a Senioři (Čestmír). Edovy pilulky moudrosti, Marek: 

Hudba a já. 

12.11. - pravidelná schůzka – přednáška o výročí příchodu věrozvěstů Cyrila a Metoděje: Mgr. 

Pavel Macura – sekretář Národní komise k přípravě cyrilometodějského jubilea. Edovy pilulky 

moudrosti. Marek: Hudba  a já. 

26.11. – pravidelná schůzka – Jirka Novotný: Zlínská kina v historii a 80let Velkého Kina. Edovy 

pilulky moudrosti. Marek: Hudba a já. 

29.11. – rozsvěcování vánočního stromu na náměstí ve Zlíně 

5.12. - konference Etika v podnikání – zámek Kunín u Nového Jičína 

10.12. – pravidelná schůzka. Operativa. Pravidelná kvartální informace od pokladníka. Edovy 

pilulky moudrosti. Marek: Hudba  a já. (pozor možná změna termínu dle plánované návštěvy 

guvernéra, budu včas informovat) 

17.12. – vánoční setkání na Kolibě 

14.-15.6.2013 – Návraty ke kořenům Zlín POZOR ZMĚNA TERMÍNU! 

Náměty na schůzky v roce 2013: 

Setkání na gymnáziu Zlín Lesní čtvrt. Prohlídka nově otevřených budov 14-15 (Krajská galerie, 

Muzeum Jihovýchodní Moravy a Baťův institut). Návštěva Okresního archívu Zlín – ředitel D. 

Valůšek. 

 

 

Srdečně zdraví a pěkný začátek zimních dnů přeje všem Martina 


